
 

Saksliste Rådmannskollegiet 19.06. 

 
Til stede: 
Kommunedirektør i Bamble  Geir H. Bjelkemyr- Østvang 
Rådmann i Drangedal   Hans Bakke 
Kommunedirektør i Kragerø  Inger Lysa (via Teams frem til 14:45) 
Rådmann i Porsgrunn   Per Wold 
Rådmann i Siljan   Jan Sæthre 
Rådmann i Skien   Jan Petter Johansen 
 
Tid/sted:    Skien, 12:00-15:00 
 
Møteleder:    Per Wold 
Referent:    Sondre Groven 
 

 

Saksnr. Rådmannskollegiet 
 

53/20 
12:00- 12:45 

Styremøte GKI 
 
Se egen utsendelse fra GKI. 
 

54/20 
 

Godkjenne referat 
 
Referat fra møtet den 26. og 27. mai. Ekspedert den 29. mai. 
 
Konklusjon: Referatet ble godkjent uten merknader.  
 

55/20 
 

Birkelandsinitiativet 
 
Per Wold orienterte om Birkelandsinitiativet og innovasjonssenter. 
 
Konklusjon: Saken legges frem for Ordførerkollegiet. ViG bør kobles på i videre 
arbeid. 
 

56/20 Kompetansenettverket – lederdagen 
 
Sondre orienterte om diskusjonen fra møtet i Kompetansenettverket den 
04.06.2020. Lederdagen 2020 utsettes til neste år.  
 
Konklusjon: Rådmannskollegiet tok saken til orientering 
 

57/20 
13:05 – 13:30 

Statlige arbeidsplasser 
 
Geir Lia fra Vekst i Grenland orienterte om opprettelsen av et NAV-ombud.   
Vekst i Grenland vil fortsette arbeidet med dette caset og fikk bred støtte fra 
rådmennene.  



 

 
Konklusjon: Saken legges frem for ordførerkollegiet i august. 
 
ViG, ved Helene Nordli og Hanne Gro Haugland orienterte videre om den siste 
utviklingen innen legemiddelproduksjon. Både NAV-ombudet og 
legemiddelproduksjon er aktuelle temaer å diskutere med stortingsbenken. 
 

58/20 
13:30 – 15:00 

Overordnet samarbeidsutvalg 
 
Se egen utsendelse.  
 

 Eventuelt 
 
Prosjektlederstilling Miljø og helse 
 
Sondre orienterte. Skjønnsmiddeltildelingen til Grenland ble slik man søkte 
om. Dagens modell er ønsket videreført av alle regionrådene i gamle 
Telemark. 
 
Prosjektet «Miljø og helse» har fått sin tildeling fra Grenlandsamarbeidet og 
vil lyse ut en prosjektlederstilling. Prosjektet har etterspurt midler fra 
kommunene. 
 
Maren Anne Røed er invitert til Bamble i september for å orientere. Skien vil 
fremme saken politisk.  
 
Ansettelse til prosjektleder til DigiTV 
 
Inger Lysa orienterte. Det er gjennomført to intervjuer. Stillingen er tilbudt til 
en av søkerne.  
 
Korona. 
 
Rådmennene diskuterte koronasituasjonen i regionen. Smittesporing vil 
kunne være krevende i sommer. Særlig i Kragerø som forventer svært mange 
tilreisende. I Bamble har Fjordline begynt å gå til Danmark. Dette setter ekstra 
krav til tiltak og smittehåndtering for kommunen.  
 
Legevakt 
 
Rådmennene diskuterte siste utvikling.  
 

 

 

 


